
Protokół nr XLIV/2022 

z sesji Rady Powiatu Gorzowskiego, 

która odbyła się w dniu 22 marca 2022 r., 

w Starostwie Powiatowym w Gorzowie Wlkp. ul. J. Pankiewicza 5-7. 

 

Obrady rozpoczęto 22 marca 2022 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 18:15 tego samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 18 radnych. 

Obecni: 

1. Roman Fraszczyk 

2. Mieczysław Jaszcz 

3. Andrzej Juszczak 

4. Andrzej Kail 

5. Rafał Karmelita 

6. Leonard Konieczny 

7. Tadeusz Koper 

8. Roman Król 

9. Eugeniusz Kurzawski 

10. Andrzej Legan 

11. Eugeniusz Leśniewski 

12. Jarosław Lewandowicz 

13. Zygmunt Mendelski 

14. Piotr Smykliński 

15. Mariusz Śpiewanek 

16. Anna Wichlińska 

17. Tomasz Wysoczański 

18. Grzegorz Zapytowski 

Radna Małgorzata Ludniewska była nieobecna na sesji Rady Powiatu Gorzowskiego w dniu  

22 marca 2022 r. 

Ponadto w sesji udział wzięli: Magdalena Pędziwiatr – starosta gorzowski, Anna Górska  

– skarbnik powiatu, Karolina Andrzejak – sekretarz powiatu, Marek Hrybacz – adwokat, Adriana 

Tutak – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gorzowie Wlkp., Łukasz Kaput  

– były pracownik Starostwa Powiatowego w Gorzowie Wlkp., Izabela Tomczyk – podinspektor  

ds. zarządzania kryzysowego i pionu ochrony, Liliana Tarasiuk – z-ca naczelnika wydziału 

Finansowo-Księgowego, Magdalena Nowak – naczelnik wydziału Inwestycji, Rozwoju i Spraw 

Społecznych. 

Lista obecności radnych na XLIV sesji Rady Powiatu Gorzowskiego stanowi załącznik nr 1 do 
niniejszego protokołu. 
Lista obecności gości na XLIV sesji Rady Powiatu Gorzowskiego stanowi załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu. 
 

Andrzej Kail poinformował, że: 

1) zgodnie z art. 15 ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. 

z 2022 r. poz. 528) obrady rady powiatu są transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępnianie w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej powiatu oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty; 

2) dzisiejsza sesja Rady Powiatu Gorzowskiego została zwołana na podstawie art. 15 ust. 7 ww. 

ustawy oraz § 9 ust. 2 Statutu Powiatu Gorzowskiego na wniosek radnych Grzegorza 

Zapytowskiego, Eugeniusza Leśniewskiego, Mariusza Śpiewanka, Andrzeja Legana, Piotra 

Smyklińskiego. 
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Ad. 1. Andrzej Kail o godz. 15.00 otworzył XLIV sesję Rady Powiatu Gorzowskiego, powitał 

obecnych oraz stwierdził, że w sesji udział bierze 18 z 19 ustawowego składu radnych, co daję 

prawomocność obrad oraz podejmowanych uchwał/decyzji. 

 

Ad. 2. Andrzej Kail przedstawił porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji (stwierdzenie prawomocności obrad). 

2. Zatwierdzenie tematyki posiedzenia i wnioski do porządku obrad. 

3. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu 

Gorzowskiego. 

4. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie powołania Skarbnika Powiatu 

Gorzowskiego. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Zamknięcie XLIV sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. 

 

Andrzej Kail zapytał, czy są wnioski do porządku obrad? 

Magdalena Pędziwiatr, w imieniu zarządu powiatu, zgłosiła wniosek w sprawie wprowadzenia do 

porządku XLIV sesji Rady Powiatu Gorzowskiego następujących projektów uchwał: 

1) projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zatwierdzenia planu finansowego 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej na 2022 r. jako pkt 5; 

2) projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie delegowania przez Radę Powiatu 

Gorzowskiego dwóch radnych do pracy w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Powiatu 

Gorzowskiego, jako pkt 6. 

 

Andrzej Kail zapytał, czy radni, którzy wnioskowali o zwołanie dzisiejszej sesji  

(tj. Grzegorz Zapytowski, Eugeniusz Leśniewski, Mariusz Śpiewanek, Andrzej Legan, Piotr 

Smykliński) wyrażają zgodę na rozszerzenie porządku obrad. 

Radni wnioskodawcy wyrazili zgodę na rozszerzenie porządku obrad. 

Andrzej Kail poddał pod głosowanie ww. wniosek zarządu powiatu. 

 

Głosowano w sprawie: wniosek w sprawie rozszerzenia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Roman Fraszczyk, Mieczysław Jaszcz, Andrzej Juszczak, Andrzej Kail, Rafał Karmelita, 

Leonard Konieczny, Tadeusz Koper, Roman Król, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, 

Eugeniusz Leśniewski, Jarosław Lewandowicz, Zygmunt Mendelski, Piotr Smykliński, Mariusz 

Śpiewanek, Anna Wichlińska, Tomasz Wysoczański, Grzegorz Zapytowski 

NIEOBECNI (1) Małgorzata Ludniewska 

 

 Rada Powiatu Gorzowskiego jednogłośnie pozytywnie rozpatrzyła wniosek Zarządu 

Powiatu w sprawie rozszerzenia porządku obrad. 

 
Wniosek zarządu powiatu znak: RZ.0022.131.2022 z dnia 21 marca 2022 r. stanowi załącznik nr 3 
do niniejszego protokołu. 
 

 Andrzej Kail przedstawił nowy porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji (stwierdzenie prawomocności obrad). 

2. Zatwierdzenie tematyki posiedzenia i wnioski do porządku obrad. 

3. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu 

Gorzowskiego. 

4. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie powołania Skarbnika Powiatu 

Gorzowskiego. 
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5. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zatwierdzenia planu finansowego 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej na 2022 r.  

6. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie delegowania przez Radę Powiatu 

Gorzowskiego dwóch radnych do pracy w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Powiatu 

Gorzowskiego.  

7. Sprawy bieżące. 

8. Zamknięcie XLIV sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. 

 

Andrzej Kail poddał pod głosowanie nowy porządek obrad. 

 

Głosowano w sprawie: Zatwierdzenie porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18)  

Roman Fraszczyk, Mieczysław Jaszcz, Andrzej Juszczak, Andrzej Kail, Rafał Karmelita, Leonard 

Konieczny, Tadeusz Koper, Roman Król, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, Eugeniusz 

Leśniewski, Jarosław Lewandowicz, Zygmunt Mendelski, Piotr Smykliński, Mariusz Śpiewanek, 

Anna Wichlińska, Tomasz Wysoczański, Grzegorz Zapytowski 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Ludniewska 

 

 Rada Powiatu Gorzowskiego jednogłośnie zatwierdziła porządek obrad. 

 

Ad. 3. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu 

Gorzowskiego. 

 Andrzej Kail zwrócił się do Magdaleny Pędziwiatr starosty gorzowskiego o zabranie głosu 

jako wnioskodawcy o odwołanie skarbnika powiatu. 

 Magdalena Pędziwiatr – na podstawie art. 12 pkt 3 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r.  

o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 528) wnoszę o odwołanie z dniem 22 marca 

2022 r. Pani Anny Górskiej ze stanowiska Skarbnika Powiatu Gorzowskiego. Następnie 

przedstawiła uzasadnienie wniosku. Poinformowała, że w sprawozdaniu Rb-28S o wydatkach 

budżetowych podpisanym przez Panią Skarbnik w rozdziale 60014 § 6050 wykazano 

zaangażowanie około 9 min. Mając wątpliwości, co do danych ujętych w sprawozdaniu (zbyt 

niskie) poleciłam dokonać sprawdzenia, czy dane te są prawidłowe. Okazało się, że na dzień 

3.12.2021 r. zaangażowanie wg zawartych umów wynosi 21.555.415,26 zł. Co daje całkowicie 

odmienny obraz w zakresie realizacji inwestycji drogowych niż prezentowany na sesji. Należy 

dodać, że wszystkie umowy są przekazywane skarbnikowi, co czyni ją odpowiedzialną za 

wykazanie danych niezgodnych z rzeczywistą wielkością zaciągniętych zobowiązań wynikających 

z zawartych umów. 

Pani skarbnik, jako strona podpisała umowę 25.08.2020 r. o używanie samochodu 

prywatnego do celów służbowych na 2020 r. i lata następne, co było naruszeniem przepisów art. 46 

ust. 1 i art. 261 ustawy o finansach publicznych, bowiem na rok 2021 i lata następne Starostwo nie 

posiadało zatwierdzonego planu finansowego. Przecież to właśnie skarbnik jest zobowiązany do 

wstępnej kontroli prawidłowości operacji gospodarczej polegającej na stwierdzeniu czy dane 

zobowiązanie lub wydatek mieszczą się w zatwierdzonym planie (art. 54 ust. 1 pkt 3 ustawy  

o finansach publicznych). 

Na wniosek Pani skarbnik zawarto w dniu 2.01.2021 r. umowę na dostawę oprogramowania: 

moduły Asystent Zarządzania Finansami i Środki Trwałymi systemu Quorum za wynagrodzeniem 

ponad 27.000 zł, które stanowiły uzupełnienie dotychczasowego oprogramowania finansowo 

-księgowego wykorzystywanego do prowadzenia ewidencji księgowej. Jak dotychczas, mimo 

zarządzenia zobowiązującego Panią skarbnik do podjęcia działań w celu ich uruchomienia, 
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zakupione moduły nie są do dzisiaj wdrożone do użytkowania. Innymi słowy na dzień obecny 

dokonano wydatku za niewdrożone do obsługi oprogramowanie, za co odpowiedzialna jest Pani 

skarbnik. 

Brak zaufania, zaburza funkcjonowanie realizacji zadań powiatu oraz prawidłowej pracy 

starostwa i działanie na niekorzyść powiatu, dezorganizacja pracy, nie podpisywanie umów, co 

skutkuje wstrzymaniem inwestycji jak również innych zadań organizacyjnych i administracyjnych. 

Dowodzą temu notatki służbowe pracowników, skarga złożona na piśmie, które potwierdzają w\w 

fakty. Pasywność i bierne postępowanie w kwestii przyznania środków z wypracowanych zadań 

zleconych do Powiatowego Urzędu Pracy w Gorzowie Wlkp. i brak przedstawienia wniosków w tej 

sprawie na Zarząd Powiatu. 

Brak przygotowania do komisji wspólnej w sprawie zatwierdzenie budżetu na rok 2022  

w czasie trzech tygodni od momentu powrotu z nieobecności usprawiedliwionej świadczy o braku 

zaangażowania i rzetelności wykonywanych obowiązków. Skarbnik powiatu w oświadczeniu 

przekazanym 13 grudnia 2021 r. odniosła się do projektu budżetu jedynie zgodnie z zapisami 

ustawy o finansach publicznych, z których wynika, że projekt budżetu na kolejny rok przysługuje 

wyłącznie zarządowi. Jednakże z § 3 uchwały Rady Powiatu 266/XXXIV/2010 z 22.06.2010  

w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetu Powiatu Gorzowskiego wynika „skarbnik 

powiatu na podstawie zebranych materiałów informacyjnych i planistycznych, o których mowa  

w § 1 oraz przedstawionych przez właściwe organy informacjach o wysokości planowanych kwot 

subwencji, dotacji oraz udziałów w podatkach opracowuje zbiorczo zestawienie dochodów  

i wydatków do projektu uchwały budżetowej” oraz z § 13 Regulaminu organizacyjnego Starostwa. 

Dziękuję bardzo. 

 Andrzej Kail zapytał, czy Pani skarbnik chciałaby się odnieść do uzasadnienia wniosku. 

 Anna Górska odpowiedziała, że tak. Poinformowała, że bardzo żałuje, że nie miała 

wcześniej tych zarzutów, żeby mogła się do nich odnieść. Sprawozdanie Rb-28S o wydatkach 

budżetowych miało prawidłowo wykazane dane, to znaczy, te dane wynikały z ksiąg 

rachunkowych. Z ksiąg rachunkowych wypisuje się dane. Były one zgodne na dzień 30 listopada 

2021 r. Po kontroli dopiero właściwe merytorycznie wydziały złożyły wnioski o zaangażowanie. 

Więc, proszę mnie tym nie obciążać, tylko dopilnować wydziałów, żeby zgodnie z naszymi 

procedurami obowiązującymi w Starostwie, czyli z obiegiem dokumentów, były takie dokumenty 

składane na bieżąco. To, że skarbnik podpisuje taką umowę nie jest wskazane w regulaminie, dot. 

obsługi dokumentów, do tego, żeby zaksięgować taką operację, proszę mnie nie obarczać winą, bo 

jest to chybiony argument. 

 Magdalena Pędziwiatr – nie sądzę. 

 Anna Górska – druga rzecz, skoro Pani nie sądzi, to poinformuję Państwa, że z planowanych 

blisko 39 milionów wydatków na inwestycje w roku 2021 powiat poniósł niecałe około 11 mln. 

Więc skuteczność w wydawaniu środków, to jest jedno, natomiast system pozyskiwania środków 

działa według ogólnych zasad ogólnopolskich. Umowa dotycząca mojego ryczałtu została przez 

Pani służby, tu przez siedzącego tu Pani „konkubenta”, wówczas zatrudnionego, jako naczelnik 

wydziału, przygotowana. Pani ją podpisała. Dobrze, jeśli uznaje Pani to za błąd, to co w swojej 

kontroli Pan Marek Ślusarski wytknął, ja w kolejnym miesiącu, mimo, iż w protokole z kontroli był 

zapis, iż mogę ten ryczałt pobierać za kolejny miesiąc, ja takiego wniosku nie złożyłam uznając, że 

dla własnego bezpieczeństwa nie będę tego robić. Ale podkreślam, ta umowa została podpisana nie 

na mój wniosek, nie ma żadnego mojego wniosku, tylko na Pani propozycję i przygotowana przez 

pracownika wydziału organizacyjnego. To, o czym Pani mówi o przygotowaniu budżetu, tak 

skarbnik za to odpowiada, to jest w 12 punkcie, a w pierwszym punkcie jest przygotowanie budżetu 

i taki budżet został przygotowany na czas i prawidłowo. Także, nie widzę tutaj żadnego zarzutu, 

który Pani chce mi postawić. Poza tym, chciałabym się odnieść do ogólnej sytuacji, jaką tutaj 

zastałam. Wobec Pani wysoce nieprofesjonalnego zachowania, poprzez publikowanie w mediach 

społecznościowych ogólnikowych zarzutów wobec mojej osoby, pozwolę sobie na kilka uwag. Po 

pierwsze bardzo nurtuje mnie pytanie, na jaką doktrynę powołuje się Pani w swoich pismach, czy 

jest to doktryna filozoficzna, czy być może bardziej trafiona religijna. Proszę Państwa, zanim tutaj 

przyszłam, miałam ustalone źródło dochodów. Ja nie potrzebowałam tej pracy. Starosta usilnie 
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namawiała mnie do objęcia stanowiska skarbnika. Była nawet u mnie w domu, ze swoim 

konkubentem, namawiając mnie do jego objęcia. No i dałam jej się nabrać na pozorną życzliwość. 

Zostałam przez Panią Pędziwiatr oszukana już w dniu powołania mnie na skarbnika. Mianowicie, 

okazało się, że data rozpoczęcia przeze mnie pracy jest wcześniejsza niż uzgodniłyśmy.  

A poprzedniczka, o swoim odwołaniu, dowiedziała się post factum mimo, że prosiłam, żeby ją 

uprzedzić o zmianie. Nikt nie zasługuje na takie traktowanie. Zresztą z poprzednią Panią skarbnik 

polubiłyśmy się. Tak więc, nie jestem pierwszym skarbnikiem, za którego plecami knuje się intrygi 

zmierzające do podważenia kompetencji zawodowych. Oceniam tę sytuację następująco: skarbnik, 

który nie godzi się na łamanie prawa, jest niewygodny. Od długiego czasu Starosta próbuje obrócić 

przeciwko mnie moje profesjonalne wykonywanie obowiązków, co oceniam, jako wyjątkowo 

obrzydliwe. Chciałabym tu podkreślić, że żadna z instytucji zewnętrznych, przeprowadzających 

kontrolę w kierowanym przeze mnie wydziale, nie wykazała zastrzeżeń, co do mojej pracy. 

Natomiast działania Starosty, na siłę, szukającej w mojej pracy błędu, oceńcie Państwo sami. Na 

przykład na tym fakcie. Kiedy, w zeszłym tygodniu, byłam na urlopie, „e-mail”, w trakcie mojego 

urlopu, zleciła mi zadania i tu uwaga z terminem wykonania tego zadania, w trakcie urlopu. Na co 

mam przy sobie nawet stosowne dokumenty. Jestem przekonana, że przedstawiła to Państwu, jako 

dowód mojej niesubordynacji. Od długiego czasu jestem poddawana praktykom mobbingu,  

a w ostatnim okresie nastąpił jego finalny etap, realnego obniżania mojego wynagrodzenia do 

poziomu niższego niż podwładnych i pracowników. Stanowi to ewidentną dyskryminację płacową. 

Do tego należy dołączyć nieprawidłowe naliczenie mi wynagrodzenia skutkującego wypłatą 

odsetek, co także powinno Państwa zainteresować. Nadmieniam, że powiat przegrywa sprawy 

pracownicze i wypłaca z tego tytułu odszkodowania. Pytam więc, czy łamanie praw pracowniczych 

jest dla Państwa bez znaczenia i czy się Państwo na to godzicie? Chciałabym Państwu opowiedzieć 

o jeszcze jednej świeżej sytuacji, która miała miejsce wczoraj. Do wydziału finansowego przyszła 

Pani mecenas Małgorzata Czaplińska, która nie jest pracownikiem Starostwa, a jedynie dwóch 

podległych Starostwu jednostek. Przyszła w towarzystwie Pani sekretarz, która przedłożyła 

pracownikom oświadczenia. Oświadczenia bez treści czego dotyczą. Za to z wpisanym artykułem 

107 ustawy o ochronie danych osobowych oraz z treścią art. 233 § 1 Kodeksu karnego, mówiącego, 

że „kto składając zeznania mające służyć za dowód w postepowaniu sądowym lub innym na 

podstawie kodeksu karnego, zeznaje nieprawdę lub zataja prawdę, podlega karze pozbawienia 

wolności od 6 do 8 lat”. Szanowni Państwo, jestem ławnikiem w Sądzie pracy i nie mogę zgodzić 

się na takie działania. Zadaję więc pytanie, czy jest to próba zastraszenia pracowników? Jaki to 

organ, prokuratura, policja, sąd? Kto zbiera oświadczenia z powołaniem się na Kodeks karny? 

Skoro już użyto w oświadczeniu przepisów Kodeksu karnego, gdzie pouczenie o prawie odmowy 

składania zeznań. Takiego pouczenia brak. Jakiekolwiek złożone tak oświadczenie w żaden sposób 

nie może być uznane za dowód w postępowaniu. W mojej ocenie postępowanie Pani Pędziwiatr jest 

przedmiotowe, dyktatorskie w stosunku do pracowników i jest to codziennością. Im dłużej jest 

starostą, tym większą przejawia żądzę władzy. Dziękuję. 

 Andrzej Kail – dziękuję bardzo. Czy ktoś z Pań/Panów radnych chciałby zabrać głos? 

 Eugeniusz Kurzawski – zgłaszam wniosek formalny o zarządzenie 5 min. przerwy. 

 Andrzej Kail o godz. 15.20 ogłosił 5 min. przerwę. 

 Andrzej Kail o godz. 15.25 wznowił obrady. 

 Andrzej Kail przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie 

odwołania Skarbnika Powiatu Gorzowskiego. Następnie poddał ww. projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie odwołania 

Skarbnika Powiatu Gorzowskiego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 
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Rafał Karmelita, Tadeusz Koper, Andrzej Legan, Eugeniusz Leśniewski, Jarosław Lewandowicz, 

Piotr Smykliński, Mariusz Śpiewanek, Anna Wichlińska, Tomasz Wysoczański, Grzegorz 

Zapytowski 

PRZECIW (6) Roman Fraszczyk, Mieczysław Jaszcz, Andrzej Kail, Roman Król, Eugeniusz 

Kurzawski, Zygmunt Mendelski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Juszczak, Leonard Konieczny 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Ludniewska 

 

 Rada Powiatu Gorzowskiego większością głosów podjęła Uchwałę Nr 230/XLIV/2022  

w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu Gorzowskiego. 

 
Wniosek Magdaleny Pędziwiatr starosty gorzowskiego o odwołanie skarbnika powiatu stanowi 
załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
Uzasadnienie wniosku o odwołanie skarbnika powiatu stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu. 

 

Ad. 4. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie powołania Skarbnika Powiatu 

Gorzowskiego. 

 Andrzej Kail zwrócił się o zabranie głosu starostę gorzowskiego jako wnioskującej  

o powołanie nowego skarbnika Powiatu Gorzowskiego.  

 Magdalena Pędziwiatr – drodzy radni, myślę, że to co się wydarzyło i tutaj wiem, że z całą 

pewnością zrobiłam błąd, że powołałam niewłaściwą osobę, która działała przeciwko mnie. Ale to 

już zostawiam za sobą. Chciałabym prosić Państwa żebyście na skarbnika powiatu powołali Panią 

Lilianę Tarasiuk, która wcześniej była skarbnikiem i wiele głosów było za tym, aby wróciła. Ja też 

chciałabym, aby tak się wydarzyło. Osobę znacie, więc myślę, że nie muszę jej przedstawiać. 

Proszę o zaproszenie Pani Liliany Tarasiuk na sesję, gdybyście Państwo chcieli zadać jej jakieś 

pytanie.  

 Andrzej Kail – korzystając z chwili przerwy udzielam głosu Pani Annie Górskiej, która 

chciałaby się jeszcze wypowiedzieć. 

 Anna Górska – Wysoka Rado, Panie Przewodniczący, Drodzy Goście. Chciałabym 

serdecznie podziękować za współpracę, szczególnie zarządowi: Pani Małgosi Ludniewskiej, Panu 

Zygmuntowi Mendelskiemu, Panu Romanowi Królowi, Panu Mieczysławowi Jaszczowi. 

Podsumowaniem tego, co chciałabym powiedzieć jest to, że „podróże kształcą”. Dziękuję bardzo. 

 Andrzej Kail podziękował Annie Górskiej i poinformował, że otwiera dyskusję. Zapytał, 

czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos?  

Nie zgłoszono wniosku o zabranie głosu. 

Andrzej Kail przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie 

powołania Skarbnika Powiatu Gorzowskiego. 

Anna Wichlińska zwróciła uwagę, że należy zapytać Panią Lilianę Tarasiuk, czy wyraża 

zgodę na powołanie jej na stanowisko skarbnika powiatu? 

Andrzej Kail zapytał Lilianę Tarasiuk, czy wyrażą zgodę na powołanie jej na stanowisko 

skarbnika powiatu? 

Liliana Tarasiuk odpowiedziała, że tak. 

Andrzej Kail poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie powołania Skarbnika Powiatu Gorzowskiego. 

  

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie powołania Skarbnika Powiatu 

Gorzowskiego. 

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Mieczysław Jaszcz, Rafał Karmelita, Tadeusz Koper, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej 

Legan, Eugeniusz Leśniewski, Jarosław Lewandowicz, Piotr Smykliński, Mariusz Śpiewanek, 

Anna Wichlińska, Tomasz Wysoczański, Grzegorz Zapytowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) Roman Fraszczyk, Andrzej Juszczak, Andrzej Kail, Leonard Konieczny, 

Roman Król, Zygmunt Mendelski 

NIEOBECNI (1) Małgorzata Ludniewska 

 

 Rada Powiatu większością głosów podjęła Uchwałę Nr 231/XLIV/2022 w sprawie 

powołania Skarbnika Powiatu Gorzowskiego. 

 Andrzej Kail złożył gratulacje Pani Lilianie Tarasiuk i zapytał, czy chciałaby zabrać głos? 

 Liliana Tarasiuk odpowiedziała, że nie. 

 
Wniosek Magdaleny Pędziwiatr starosty gorzowskiego o powołanie skarbnika Powiatu 
Gorzowskiego stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 5. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zatwierdzenia planu finansowego 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań  

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej na 2022 r. 

 Adriana Tutak poinformowała, że jak, co roku, otrzymaliśmy dofinansowanie z PFRON. 

Informacja przyszła pod koniec lutego br. W tym roku otrzymaliśmy 2.684.042,00 zł na 

rehabilitację zawodową i społeczną. Środki zostały podzielone zgodnie z zapisem w projekcie 

uchwały. Zwróciła się o zadawanie pytań. 

 Grzegorz Zapytowski – czy to są środki tylko z PFRON, czy też z innych źródeł, jak one są 

wydatkowane, czy na podstawie przetargów? 

 Adriana Tutak – są to środki tylko z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. Środki wydatkowane są głównie na podstawie wniosków składanych przez 

osoby niepełnosprawne. 

 Andrzej Kail poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie zatwierdzenia planu finansowego środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej na 2022 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zatwierdzenia planu finansowego 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań  

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej na 2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Roman Fraszczyk, Mieczysław Jaszcz, Andrzej Juszczak, Andrzej Kail, Rafał Karmelita, Leonard 

Konieczny, Tadeusz Koper, Roman Król, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, Eugeniusz 

Leśniewski, Jarosław Lewandowicz, Zygmunt Mendelski, Piotr Smykliński, Mariusz Śpiewanek, 

Anna Wichlińska, Tomasz Wysoczański, Grzegorz Zapytowski 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Ludniewska 

 

 Rada Powiatu Gorzowskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 232/XLIV/2022 w sprawie 

zatwierdzenia planu finansowego środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej na 2022 r. 
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Ad. 6. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie delegowania przez Radę Powiatu 

Gorzowskiego dwóch radnych do pracy w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Powiatu 

Gorzowskiego. 

 Izabela Tomczyk poinformowała, że dotychczasowa kadencja komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku dla Powiatu Gorzowskiego wygasła z końcem roku 2021. W związku z powyższym 

Starosta Gorzowski zobowiązana jest powołać taką komisję na nową kadencję. Podkreśliła, że 

zgodnie z art. 38a ust. 1 i 2 ustawy o samorządzie powiatowym ww. komisja powoływana jest  

w celu realizacji zadań starosty w zakresie zwierzchnictwa nad powiatowymi służbami, inspekcjami 

i strażami oraz zadań określonych w ustawach w zakresie porządku publicznego i bezpieczeństwa 

obywateli. Następnie szczegółowo omówiła zadania komisji. Zwróciła się do Rady Powiatu  

o oddelegowanie dwóch radnych do składu komisji na nową kadencję. 

 Andrzej Kail zwrócił się o zgłaszanie kandydatur do składu komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku dla Powiatu Gorzowskiego. 

 Izabela Tomczyk poinformowała, że w poprzedniej kadencji członkami komisji z ramienia 

Rady Powiatu byli Grzegorz Zapytowski i Mieczysław Jaszcz. 

 Grzegorz Zapytowski podziękował za dotychczasową współpracę w komisji. Poinformował, 

że ze względu na zakres obowiązków nie zgłasza swojej kandydatury na kolejną kadencję. 

 Magdaleną Pędziwiatr podziękowała Grzegorzowie Zapytowskiemu za współpracę  

w komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 Mieczysław Jaszcz – poinformował, że jest do dyspozycji. 

 Andrzej Kail – rozumiem, że Pan radny się zgłasza. 

 Zygmunt Mendelski – zgłaszam radnego Tadeusza Kopera. 

 Andrzej Kail – czy Pan radny wyraża zgodę. 

 Tadeusz Koper – nie wyrażam zgody ze względu na inne ważne obowiązki. 

 Roman Fraszczyk zgłosił swoją kandydaturę do składu komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 Andrzej Kail poinformował, że zamyka listę kandydatów. 

 Andrzej Kail przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie 

delegowania przez Radę Powiatu Gorzowskiego dwóch radnych do pracy w komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku dla Powiatu Gorzowskiego. Kandydatami do komisji są radni 

Mieczysław Jaszcz i Roman Fraszczyk. Następnie poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie delegowania przez Radę Powiatu 

Gorzowskiego dwóch radnych do pracy w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Powiatu 

Gorzowskiego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Roman Fraszczyk, Mieczysław Jaszcz, Andrzej Juszczak, Andrzej Kail, Rafał Karmelita, 

Leonard Konieczny, Tadeusz Koper, Roman Król, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, 

Eugeniusz Leśniewski, Jarosław Lewandowicz, Zygmunt Mendelski, Piotr Smykliński, Mariusz 

Śpiewanek, Anna Wichlińska, Tomasz Wysoczański, Grzegorz Zapytowski 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Ludniewska 

 

 Rada Powiatu jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 233/XLIV/2022 w sprawie delegowania 

przez Radę Powiatu Gorzowskiego dwóch radnych do pracy w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

dla Powiatu Gorzowskiego. 

 

7. Sprawy bieżące. 

 Andrzej Kail zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawach bieżących. 
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 Piotr Smykliński - zgłosił wniosek w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Powiatu 

Gorzowskiego i rozszerzenie w związku z tym porządku obrad sesji. Przekazał wniosek w ww. 

sprawie przewodniczącemu Rady. 

 Roman Fraszczyk zwrócił się o odczytanie złożonego wniosku. 

Andrzej Kail odczytał wniosek radnych o odwołanie Przewodniczącego Rady Powiatu 

Gorzowskiego. 

„ Działając na podstawie art. 14 ust. 4 ustawy o samorządzie powiatowym, my niżej 

podpisani wnosimy o odwołanie radnego Pana Andrzeja Kaila z pełnienia funkcji 

Przewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego. 

Uzasadnienie 

Radny Pan Andrzej Kail, pełniąc powierzoną mu funkcję utracił zaufanie radnych do 

pełnienia funkcji przewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego, albowiem zamiast podejmować 

istotne dla naszego społeczeństwa uchwały musieliśmy zajmować się rozstrzyganiem 

niesprawdzonych pomówień, sporów kadry zarządzającej, donosów, a nawet anonimów. Sam radny 

Andrzej Kail, nie dbając o dobro ogółu, tracił czas na wynajdowanie kolejnych afer, czy też 

skandali, angażując w to radnych, pracowników Starostwa Powiatowego i mieszkańców, co 

prowadzi do absurdu, gdyż, jak samo ostatnio zaznaczył, na sesji Rady Powiatu, Pani starosta nie 

działała niezgodnie z prawem. Ponadto Pan Andrzej Kail w sposób arbitralny (wbrew 

postanowieniom Statutu) decydował o porządku obrad sesji oraz jego tematyce, o czym świadczy 

udział Pani Poseł w sesji Rady, czy też bezpodstawne rozszerzenie wniosku radnych o odwołanie 

starosty, gdzie przedstawił, w obszernym wystąpieniu, subiektywne, krytyczne oceny nieznajdujące 

potwierdzenia w stanie faktycznym bazując wyłącznie na presumpcji i zniesławieniach. 

Biorąc pod uwagę przytoczone powyżej argumenty i patrząc na kolejne poczynania radnego 

Andrzeja Kaila uważamy, że w trosce o poprawę wizerunku radnych i Rady Powiatu Gorzowskiego 

zasadne jest przyjęcie i pozytywne rozpatrzenie niniejszego wniosku. Podpisy wnioskodawców: 

Eugeniusz Leśniewski, Grzegorz Zapytowski, Mariusz Śpiewanek, Piotr Smyklinski, Andrzej 

Legan”. 

 Mariusz Śpiewanek – proszę zapytać radnych, którzy złożyli wniosek o zwołanie dzisiejszej 

sesji, o wyrażenie zgody na rozszerzenie porządku obrad. 

 Andrzej Kail – czy, radni, którzy podpisali się pod wnioskiem o zwołanie dzisiejszej sesji 

wyrażają zgodę na rozszerzenie porządku obrad. 

 Radni: Grzegorz Zapytowski, Eugeniusz Leśniewski, Mariusz Śpiewanek, Andrzej Legan, 

Piotr Smykliński wyrazili zgodę na powyższe. 

 

Andrzej Kail poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozszerzenia porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Rafał Karmelita, Tadeusz Koper, Andrzej Legan, Eugeniusz Leśniewski, Jarosław 

Lewandowicz, Piotr Smykliński, Mariusz Śpiewanek, Anna Wichlińska, Tomasz Wysoczański, 

Grzegorz Zapytowski 

PRZECIW (4) Mieczysław Jaszcz, Leonard Konieczny, Roman Król, Zygmunt Mendelski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Roman Fraszczyk, Andrzej Juszczak, Andrzej Kail, Eugeniusz Kurzawski 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Ludniewska 

 

 Rada Powiatu Gorzowskiego większością głosów pozytywnie rozpatrzyła wniosek  

w sprawie rozszerzenia porządku obrad. 
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Wniosek radnych w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

 Eugeniusz Kurzawski poinformował, że ma wniosek w innej sprawie. Zwrócił uwagę na 

dojazd kierunek Kostrzyn – Witnica do Gorzowa przez Racław. Zaproponował, aby Zarząd Dróg 

Wojewódzkich, w celu poprawy bezpieczeństwa użytkowników, dokonał tzw. oznakowania 

poziomego tej drogi.  

 Magdalena Pędziwiatr poinformowała, że z tego, co wie, to ma to być wykonane. W tej 

sprawie odbyło się spotkanie w Bogdańcu. Należy pamiętać, że organizację ruchu robi się u nas, na 

miejscu. Będziemy korygować to, co było wcześniej zatwierdzone. 

 

8. Projekt uchwały w sprawie odwołania przewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego. 

 

1) powołanie komisji skrutacyjnej 

 Andrzej Kail zwróci się o zgłaszanie kandydatów do komisji skrutacyjnej. 

 Mariusz Śpiewanek zgłosił kandydata Piotra Smyklińskiego. 

 Piotr Smykliński wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 

 Grzegorz Zapytowski zgłosił jako kandydatów Tomasza Wysoczańskiego i Annę 

Wichlińską. 

 Tomasz Wysoczański wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 

 Anna Wichlińska  nie wyraziła zgody na pracę w komisji skrutacyjnej. 

 Grzegorz Zapytowski zgłosił kandydaturę Jarosława Lewandowicza. 

 Jarosław Lewandowicz nie wyraził zgody na pracę w komisji skrutacyjnej. 

 Grzegorz Zapytowski zaproponował kandydaturę Andrzeja Juszczaka. 

 Andrzej Juszczak wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 

 Rada Powiatu Gorzowskiego powołała komisję skrutacyjną w składzie: Piotr Smykliński, 

Tomasz Wysoczański, Andrzej Juszczak. 

  

 Andrzej Kail, o godz. 15.50, ogłosił 10 min. przerwę w obradach. 

 Andrzej Kail, o godz. 16.00 wznowi obrady. 

 

2) ustalenie zasad głosowania 

 Andrzej Juszczak – przewodniczący komisji skrutacyjnej przedstawił zasady głosowania  

w sprawie wniosku o odwołanie radnego z funkcji Przewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego. 

Poinformował, że : 

1. Odwołanie Przewodniczącego Rady odbywa się w głosowaniu tajnym bezwzględną 

większością głosów, w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady (art. 14 ust. 

1 i ust. 4 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. z 2022 r. 

poz. 528). 

2. Radni głosują na kartach ostemplowanych pieczęcią Rady Powiatu. 

3. Karta do głosowania zawiera pytanie „czy głosuje Pan/Pani za wnioskiem o odwołanie 

radnego Andrzeja Kaila z funkcji Przewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego oraz trzy 

możliwości do wyboru przez głosującego: „za”, „przeciw”, „wstrzymuję się”. 

4. Głosowanie odbywa się poprzez wstawienie znaku „x” w jednym z trzech pól. 

5. Głos jest ważny, jeżeli spośród trzech możliwości („za”, „przeciw”, „wstrzymuję się”) 

została wybrana jedna możliwość poprzez jej zakreślenie. 

W każdym innym przypadku głos jest nieważny. 

 

Andrzej Kail poddał pod głosowanie ustalenie zasad głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia zasad głosowania.  

Wyniki głosowania 



11 

 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Roman Fraszczyk, Mieczysław Jaszcz, Andrzej Kail, Rafał Karmelita, Leonard Konieczny, 

Tadeusz Koper, Roman Król, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, Eugeniusz Leśniewski, 

Jarosław Lewandowicz, Zygmunt Mendelski, Piotr Smykliński, Mariusz Śpiewanek, Anna 

Wichlińska, Tomasz Wysoczański, Grzegorz Zapytowski, Andrzej Juszczak 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Ludniewska 

 

 Rada Powiatu Gorzowskiego jednogłośnie przyjęła zasady głosowania w sprawie wniosku  

o odwołanie Przewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego. 

 
Zasady głosowania w sprawie wniosku o odwołanie radnego z funkcji Przewodniczącego Rady 
Powiatu Gorzowskiego stanowią załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 

 Andrzej Kail o godz. 16.10 ogłosił 10 min. przerwę w obradach. 

 Andrzej Kail o godz. 16.20 wznowi obrady. 
 

3) przeprowadzenie głosowania i ogłoszenie jego wyników. 

Andrzej Juszczak poinformował, że głosowanie zostanie przeprowadzone w ten sposób, iż 

członek komisji skrutacyjnej odczyta nazwisko każdego z radnych. Radny odbierze kartę do 

głosowania, pokwituje jej odbiór i podejdzie do urny wyborczej celem oddania głosu. 

 Wszyscy radni obecni na sesji, na podstawie listy odebrali karty do głosowania, potwierdzili 

ich odebranie i wzięli udział w głosowaniu. 

 

 Andrzej Kail o godz. 16.30 ogłosił 5 min. przerwę w obradach. 

 Andrzej Kail o godz. 16.35 wznowił obrady. 

 

 Andrzej Juszczak odczytał Protokół komisji skrutacyjnej z głosowania w sprawie wniosku  

o odwołanie radnego Andrzeja Kaila z funkcji Przewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego 

przeprowadzonego na XLIV sesji w dniu 22 marca 2022 r. 

Komisja w składzie; 

1. Andrzej Juszczak – przewodniczący komisji, 

2. Piotr Smykliński – członek komisji, 

3. Tomasz Wysoczański – członek komisji. 

Komisja stwierdza, że na 19 radnych uprawnionych do głosowania na sesji obecnych jest  

18 radnych.  

Komisja skrutacyjna stwierdza, że w głosowaniu tajnym udział wzięło 18 radnych. 

W głosowaniu oddano: 

0 głosów nieważnych, 

18 głosów ważnych. 

Za wnioskiem o odwołanie radnego Andrzeja Kaila z funkcji Przewodniczącego Rady Powiatu 

Gorzowskiego oddano następującą ilość głosów ważnych. 

„za” – 10, 

„przeciw” – 6, 

„wstrzymujących się” – 2. 

Komisja stwierdziła, że w głosowaniu tajnym, bezwzględną większością głosów w obecności co 

najmniej połowy ustawowego składu Rady, przyjęto wniosek o odwołanie Andrzeja Kaila z funkcji 

Przewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego. 

Karty do głosowania są załącznikiem do niniejszego protokołu. 

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 
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Podpisy: przewodniczący komisji – Andrzej Juszczak, członek komisji – Piotr Smykliński, członek 

komisji – Tomasz Wysoczański. 

 
Potwierdzenie odbioru kart do głosowania w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Powiatu 
Gorzowskiego na XLIV sesji w dniu 22 marca 2022 r. stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu. 
Protokół komisji skrutacyjnej z głosowania w sprawie wniosku o odwołanie radnego Andrzeja Kaila 
z funkcji Przewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego przeprowadzonego na XLIV sesji w dniu 
22 marca 2022 r. stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
Karty do głosowania w sprawie wniosku o odwołanie radnego Andrzeja Kaila z funkcji 
Przewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

 Andrzej Kail poinformował, że uchwałę w sprawie odwołania przewodniczącego Rady 

Powiatu Gorzowskiego podda pod głosowanie wiceprzewodniczący Rady Eugeniusz Leśniewski. 

 Andrzej Kail – szanowni Państwo radni, chciałbym Wam bardzo serdecznie podziękować za 

współpracę w charakterze przewodniczącego. Chciałbym powiedzieć, że mimo różnicy zdań, 

mimo, czasami pewnych sporów, ja uważam tę współpracę, mimo wszystko, z mojej perspektywy 

(nie odbieram sobie prawa do własnego zdania) za bardzo fajną. Mam nadzieję, że pod kierunkiem 

nowego przewodniczącego rady, ta praca będzie funkcjonowała jeszcze lepiej, wydajniej, że będzie 

się to odbywało wszystko w atmosferze wzajemnego zrozumienia i przyjaźni. Nie odnosiłem się do 

wniosku. Ja mam przygotowane wystąpienie na ten moment, ale nie będę go odczytywał 

oszczędzając Państwa czas. Chciałem tylko powiedzieć, że odnosząc się tak po kolei do tych 

zarzutów w uzasadnieniu, zajmowaliśmy się istotnymi sprawami dla społeczeństwa, bo to Wysoka 

Rada, za każdym razem, kierowała wnioski do komisji Rewizyjnej, a nie jej przewodniczący. Moją 

przyjemnością było to, że mogłem poddać to pod głosowanie. Jak sprawdziłem wyniki głosowania, 

to nie ja, może byłem „za” jednym z Państwa, ale nie tylko ja. To, w jaki sposób spędzam czas, 

nikomu z Państwa go nie ograniczam, co robicie w wolnym czasie jest waszą sprawą i macie do 

tego pełne prawo. Chciałbym tutaj, pod rygorem odpowiedzialności karnej, powiedzieć, że nigdy 

nie zaprosiłem Pani Poseł Elżbiety Płonki na sesję Rady Powiatu. Tego nie zrobiłem, to nie była 

moja inicjatywa, ani moje zaproszenie. Chciałbym żebyście Państwo z tą świadomością stąd wyszli.  

A, to, że arbitralnie rozszerzyłem porządek obrad. Państwo radni, ja też mam prawo do 

subiektywnej oceny całej sytuacji, prawo do zabrania głosu. Tego prawa, jak wiecie, przez cały czas 

piastowania mojej funkcji nikomu spośród Państwa nigdy nie zabroniłem, nigdy nie odmówiłem, 

nigdy nie przerwałem głosu. Chciałbym bardzo serdecznie podziękować i życzyć wszystkim 

wszystkiego najlepszego. Dziękuję. 

 Eugeniusz Leśniewski – Szanowni Państwo Radni. Ja tutaj mam najmniejszy staż w Radzie. 

Nie będą za dużo mówił. Natomiast powiem tak, że w imieniu całej Rady chciałbym Panu 

Przewodniczącemu podziękować, bo widziałem, że zaangażowanie było, praca była. Ale powiem 

tak, „życie to nie bajka” i są czasami takie sprawy, że „jest tak, jak jest”. Jeszcze raz powiem 

dziękuję w imieniu swoim i całej Rady.  

 Eugeniusz Leśniewski przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie 

odwołania Przewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego. Następnie poddał ww. projekt uchwały 

pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia Uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) Roman Fraszczyk, Andrzej Juszczak, Rafał Karmelita, Leonard Konieczny, Tadeusz 

Koper, Roman Król, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, Eugeniusz Leśniewski, Jarosław 

Lewandowicz, Zygmunt Mendelski, Piotr Smykliński, Mariusz Śpiewanek, Anna Wichlińska, 

Tomasz Wysoczański, Grzegorz Zapytowski 
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PRZECIW (1) Mieczysław Jaszcz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Andrzej Kail 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Ludniewska 

 

 Rada Powiatu Gorzowskiego większością głosów podjęła Uchwałę Nr 234/XLIV/2022  

w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego. 

 

 Eugeniusz Leśniewski – Szanowni Państwo, w związku z tym, iż nie mamy 

przewodniczącego Rady Powiatu myślę, że trzeba podjąć całą procedurę powołania nowego 

przewodniczącego. 

 Piotr Sykliński – Panie wiceprzewodniczący, zapytajmy się wnioskodawców o wyrażenie 

zgody na rozszerzenie porządku obrad. 

 Eugeniusz Leśniewski – zwracam się do radnych, którzy wnioskowali o zwołanie dzisiejszej 

sesji, czy wyrażają zgodę na rozszerzenie porządku obrad? 

 Radni Grzegorz Zapytowski, Eugeniusz Leśniewski, Mariusz Śpiewanek, Andrzej Legan, 

Piotr Smykliński wyrazili zgodę na rozszerzenie porządku obrad. 

 

9. Projekt Uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 

Powiatu Gorzowskiego 

 

 Eugeniusz Leśniewski zwrócił się o zgłaszanie kandydatur na funkcję przewodniczącego 

Rady Powiatu Gorzowskiego. 

 Andrzej Legan zgłosił kandydaturę radnego Grzegorza Zapytowskiego.  

 Eugeniusz Leśniewski zapytał Grzegorza Zapytowskiego, czy wyraża zgodę na 

kandydowanie na przewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego? 

 Grzegorz Zapytowski poinformował, że wyraża zgodę. 

 Eugeniusz Leśniewski zwrócił się o dalsze zgłaszanie kandydatur. 

 Radni nie zgłosili więcej kandydatur na funkcję przewodniczącego Rady Powiatu 

Gorzowskiego. 

 Eugeniusz Leśniewski zamknął listę kandydatur na funkcję przewodniczącego Rady 

Powiatu Gorzowskiego. 

 

1) powołanie komisji skrutacyjnej. 

 Andrzej Legan zgłosił wniosek, aby komisja skrutacyjna pozostała w nie zmienionym 

składzie. 

 Eugeniusz Leśniewski zapytał, czy Andrzej Juszczak, Piotr Smykliński i Tomasz 

Wysoczański wyrażają zgodę na dalszą pracę w komisji skrutacyjnej? 

 Andrzej Juszczak, Piotr Smykliński, Tomasz Wysoczański poinformowali, że wyrażają 

zgodę na dalszą pracę w komisji skrutacyjnej. 

 Eugeniusz Leśniewski poddał pod głosowanie powołanie komisji skrutacyjnej w celu 

wyboru przewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego.  

 

Głosowano w sprawie: 

powołania komisji skrutacyjnej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Roman Fraszczyk, Mieczysław Jaszcz, Andrzej Juszczak, Andrzej Kail, Rafał Karmelita, Leonard 

Konieczny, Tadeusz Koper, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, Eugeniusz Leśniewski, Jarosław 
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Lewandowicz, Zygmunt Mendelski, Piotr Smykliński, Mariusz Śpiewanek, Anna Wichlińska, 

Tomasz Wysoczański, Grzegorz Zapytowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Roman Król 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Ludniewska 

 

 Radni powołali komisję skrutacyjną w składzie: Andrzej Juszczak, Piotr Smykliński  

i Tomasz Wysoczański. 

 

 Radny Mieczysław Jaszcz o godz. 16.50 opuścił XLIV sesję Rady Powiatu Gorzowskiego. 

 

2) ustalenie zasad głosowania 

 Andrzej Juszczak przedstawił zasady głosowania przy wyborze Przewodniczącego Rady 

Powiatu Gorzowskiego. 

1. Przewodniczącego Rady Powiatu wybiera się w głosowaniu tajnym bezwzględną 

większością głosów, w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady (art. 14 ust. 

1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 

528). 

2. Liczba kandydatów jest nieograniczona. 

3. Kandydat musi wyrazić zgodę na kandydowanie. 

4. Radni głosują na kartach ostemplowanych pieczęcią Rady Powiatu. 

5. Karta do głosowania zawiera imię i nazwisko kandydata oraz trzy możliwości do wyboru 

przez głosującego: „za”, „przeciw”, „wstrzymuję się”. 

6. Głosowanie odbywa się poprzez wstawienie znaku „x” w jednym z trzech pól. 

7. Głos jest ważny, jeżeli spośród trzech możliwości („za”, „przeciw”, „wstrzymuję się”) 

została wybrana jedna możliwość poprzez jej zakreślenie. 

8. Przewodniczącym zostaje wybrany kandydat, który uzyskał bezwzględną większość głosów 

w obecności, co najmniej połowy ustawowego składu Rady. 

9. W przypadku nie uzyskania przez kandydata wymaganej ilości głosów zarządza się 

ponowne głosowanie  

 

Eugeniusz Leśniewski poddał pod głosowanie ustalenie zasad głosowania przy wyborze 

przewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego.  

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia zasad głosowania.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Roman Fraszczyk, Andrzej Juszczak, Andrzej Kail, Rafał Karmelita, Leonard Konieczny, Tadeusz 

Koper, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, Eugeniusz Leśniewski, Jarosław Lewandowicz, 

Zygmunt Mendelski, Piotr Smykliński, Mariusz Śpiewanek, Anna Wichlińska, Tomasz 

Wysoczański, Grzegorz Zapytowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Roman Król 

NIEOBECNI (2) 

Mieczysław Jaszcz, Małgorzata Ludniewska 

 

Rada Powiatu Gorzowskiego przyjęła zasady głosowania przy wyborze przewodniczącego 

Rady Powiatu Gorzowskiego.  
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Zasady głosowania przy wyborze przewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego stanowią 
załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

 Eugeniusz Leśniewski o godz. 16.55 ogłosił 5 min. przerwę w obradach. 

 Eugeniusz Lesniewski o godz. 17.00 wznosił obrady sesji. 

 

3) przeprowadzenie głosowania i ogłoszenie jego wyników 

Andrzej Juszczak poinformował, że głosowanie zostanie przeprowadzone w ten sposób, iż 

członek komisji skrutacyjnej odczyta nazwisko każdego z radnych. Radny odbierze kartę do 

głosowania, pokwituje jej odbiór i podejdzie do urny wyborczej celem oddania głosu. 

 Wszyscy radni obecni na sesji, na podstawie listy odebrali karty do głosowania, potwierdzili 

ich odebranie i wzięli udział w głosowaniu. 

 Andrzej Juszczak odczytał Protokół komisji skrutacyjnej z głosowania w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego przeprowadzonego na XLIV sesji w dniu 22 marca 

2022 r. 

Komisja w składzie: 

1. Andrzej Juszczak – przewodniczący komisji, 

2. Piotr Smykliński – członek komisji, 

3. Tomasz Wysoczański – członek komisji. 

Komisja stwierdza, że na 19 radnych uprawnionych do głosowania na sesji obecnych jest  

17 radnych.  

Komisja skrutacyjna stwierdza, że w głosowaniu tajnym udział wzięło 17 radnych. 

W głosowaniu oddano: 

0 głosów nieważnych, 

17 głosów ważnych. 

Za wnioskiem o powołanie radnego Grzegorza Zapytowskiego na funkcję Przewodniczącego Rady 

Powiatu Gorzowskiego oddano następującą ilość głosów ważnych. 

„za” – 12, 

„przeciw” – 4, 

„wstrzymujących się” – 1. 

Komisja stwierdziła, że w głosowaniu tajnym, bezwzględną większością głosów w obecności co 

najmniej połowy ustawowego składu Rady, dokonano wyboru radnego Grzegorza Zapytowskiego 

na funkcję Przewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego. 

Karty do głosowania są załącznikiem do niniejszego protokołu. 

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

Podpisy: przewodniczący komisji – Andrzej Juszczak, członek komisji – Piotr Smykliński, członek 

komisji – Tomasz Wysoczański. 

 
Potwierdzenie odbioru kart do głosowania w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu 
Gorzowskiego na XLIV sesji w dniu 22 marca 2022 r. stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 
protokołu. 
Protokół komisji skrutacyjnej z głosowania w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu 
Gorzowskiego przeprowadzonego na XLIV sesji w dniu 22 marca 2022 r. stanowi załącznik nr 14 
do niniejszego protokołu. 
Karty do głosowania w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego stanowią 
załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

 Eugeniusz Leśniewski przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie 

wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego. Następnie poddał ww. projekt uchwały 

pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia Uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 

Powiatu Gorzowskiego.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Roman Fraszczyk, Andrzej Juszczak, Andrzej Kail, Rafał Karmelita, Leonard Konieczny, Tadeusz 

Koper, Roman Król, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, Eugeniusz Leśniewski, Jarosław 

Lewandowicz, Zygmunt Mendelski, Piotr Smykliński, Mariusz Śpiewanek, Anna Wichlińska, 

Tomasz Wysoczański, Grzegorz Zapytowski 

NIEOBECNI (2) 

Mieczysław Jaszcz, Małgorzata Ludniewska 

 

 Rada Powiatu Gorzowskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 235/XLIV/2022 w sprawie 

wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego. 

 Eugeniusz Leśniewski zwrócił się do Grzegorza Zapytowskiego o zajęcie miejsca 

Przewodniczącego Rady Powiatu Gorzowskiego. Przekazał mu gratulacje oraz życzenia, aby 

doprowadził tą Radę do końca kadencji. 

 Grzegorz Zapytowski – Szanowni Państwo, Wysoka Rado. Dziękuję za zaufanie. Myślę, że 

12 głosów to jest duża liczba. Mam nadzieję, że tak, jak powiedział wiceprzewodniczący Eugeniusz 

Leśniewski, postaram się doprowadzić Radę do końca kadencji. Jeżeli Państwo pozwolą, to jeszcze 

raz wszystkim co głosowali „za”, „przeciw’, czy „wstrzymali się” bardzo dziękuję. Myślę, że 

wspólnie będziemy tą Radą kierować tak, aby nasi mieszkańcy powiatu gorzowskiego byli 

zadowoleni, żeby powiat się rozwijał, żeby budować, a nie destabilizować. Generalnie, o tym co się 

wydarzyło w tej historii Rady, to będą pisać w gazetach i mówić o nas. Chciałbym, żeby mówiono 

pozytywnie, a nie negatywnie. Przystępujemy do nowego rozdziału i myślę, że będziemy 

konstruktywnie rozmawiać, budować, to co dla wszystkich jest najważniejsze i dla naszych 

mieszkańców powiatu gorzowskiego. Dziękuję bardzo. 

 Magdalena Pędziwiatr zgłosiła wniosek o rozszerzenie porządku obrad. Zgłosiła wniosek  

o odwołanie członka zarządu wicestarosty Małgorzaty Ludniewskiej. Poinformowała, że na 

podstawie art. 31 ust. 5 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U.  

z 2022 r. poz. 528) wnioskuje o odwołanie członka zarządu Powiatu Gorzowskiego. W związku  

z funkcjonowaniem Pani Małgorzaty Ludniewskiej członka zarządu – wicestarosty wskazujące na 

przekroczenie uprawnień i działanie na niekorzyść Powiatu, a mianowicie przyznanie nagrody 

własnemu mężowi oraz jawne zaprzeczanie, iż podpis złożony na piśmie potwierdzający przyznanie 

określonej kwoty nie należy do wicestarosty pomimo świadków zdarzenia jest kompletnym 

brakiem szacunku do zajmowanego stanowiska i jego powagi. Ponadto brak odpowiedzialności nad 

organizacją podległych jej wydziałów, tj. wydziału Budownictwa skutkuje poważnymi 

konsekwencjami z zakresu prawa pracy, co potwierdziły wyniki kontroli z Państwowej Inspekcji 

Pracy. W związku z czym wyczerpana została dotychczasowa formuła współpracy. 

 
Wniosek o odwołanie członka zarządu (wicestarosty) Powiatu Gorzowskiego stanowi załącznik  
nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

 Grzegorz Zapytowski zwrócił się do radnych, wnioskodawców zwołania dzisiejszej sesji, 

czy wyrażają zgodę na rozszerzenie porządku obrad. 

 Radni Grzegorz Zapytowski, Eugeniusz Leśniewski, Mariusz Śpiewanek, Andrzej Legan, 

Piotr Smykliński wyrazili zgodę na rozszerzenie porządku obrad. 

  

10. Projekt Uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie odwołania Wicestarosty 

Gorzowskiego 

 

1) powołanie komisji skrutacyjnej 
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 Grzegorz Zapytowski zwrócił się z pytaniem do Andrzeja Juszczaka, Piotra Smyklińskiego, 

Tomasza Wysoczańskiego, czy wyrażają zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej w sprawie wniosku 

o odwołanie wicestarosty? 

 Andrzej Juszczak, Piotr Smykliński oraz Tomasz Wysoczański wyrazili zgodę na pracę  

w komisji skrutacyjnej. 

 Grzegorz Zapytowski poddał pod głosowanie powołanie komisji skrutacyjnej. 

 

Głosowano w sprawie: powołania komisji skrutacyjnej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Juszczak, Andrzej Kail, Rafał Karmelita, Leonard Konieczny, Tadeusz Koper, Eugeniusz 

Kurzawski, Andrzej Legan, Eugeniusz Leśniewski, Jarosław Lewandowicz, Zygmunt Mendelski, 

Piotr Smykliński, Mariusz Śpiewanek, Anna Wichlińska, Tomasz Wysoczański, Grzegorz 

Zapytowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Roman Fraszczyk, Roman Król 

NIEOBECNI (2) 

Mieczysław Jaszcz, Małgorzata Ludniewska 

 

 Rada Powiatu Gorzowskiego powołała komisję skrutacyjną w składzie: Andrzej Juszczak, 

Piotr Smykliński oraz Tomasz Wysoczański. 

 

2) ustalenie zasad głosowania 

 Andrzej Juszczak przedstawił zasady głosowania w sprawie wniosku o odwołanie 

wicestarosty. Poinformował, że  

1. Odwołanie wicestarosty następuje na uzasadniony wniosek starosty w głosowaniu tajnym 

zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady (art. 

31 ust. 5 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. z 2022 r. 

poz. 5280. 

2. Radni głosują na kartach ostemplowanych pieczęcią Rady Powiatu. 

3. Karta do głosowania zawiera pytanie „Czy głosuje Pani/Pan za wnioskiem o odwołanie 

Małgorzaty Ludniewskiej z funkcji wicestarosty” oraz trzy możliwości do wyboru przez 

głosującego: „za”, „przeciw”, „wstrzymuję się”. 

4. Głosowanie odbywa się poprzez wstawienie znaku „x” w jednym z trzech pól. 

5. Głos jest ważny, jeżeli spośród trzech możliwości („za”, „przeciw”, „wstrzymuję się”) 

została wybrana jedna możliwość poprzez jej zakreślenie. 

W każdym innym przypadku głos jest nieważny. 

 

Grzegorz Zapytowski poddał pod głosowanie ustalenie zasad głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia zasad głosowania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Roman Fraszczyk, Andrzej Juszczak, Andrzej Kail, Rafał Karmelita, Leonard Konieczny, Tadeusz 

Koper, Roman Król, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, Eugeniusz Leśniewski, Jarosław 

Lewandowicz, Zygmunt Mendelski, Piotr Smykliński, Mariusz Śpiewanek, Anna Wichlińska, 

Tomasz Wysoczański, Grzegorz Zapytowski 

NIEOBECNI (2) 
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Mieczysław Jaszcz, Małgorzata Ludniewska 

 

 Rada Powiatu Gorzowskiego jednogłośnie przyjęła zasady głosowania w sprawie wniosku  

o odwołanie wicestarosty. 

 
Zasady głosowania w sprawie wniosku o odwołanie wicestarosty stanowią załącznik nr 17 do 
niniejszego protokołu. 

 

 Grzegorz Zapytowski o godz. 17.25 ogłosił 5 min. przerwę. 

 Grzegorz Zapytowski o godz. 17.30 wznowił obrady XLIV sesji. 

 

3) przeprowadzenie głosowania i ogłoszenie jego wyników 

Andrzej Juszczak poinformował, że głosowanie zostanie przeprowadzone w ten sposób, iż 

członek komisji skrutacyjnej odczyta nazwisko każdego z radnych. Radny odbierze kartę do 

głosowania, pokwituje jej odbiór i podejdzie do urny wyborczej celem oddania głosu. 

 Wszyscy radni obecni na sesji, na podstawie listy odebrali karty do głosowania, potwierdzili 

ich odebranie i wzięli udział w głosowaniu. 

 Andrzej Juszczak odczytał Protokół komisji skrutacyjnej z głosowania w sprawie wniosku  

o odwołanie radnej Małgorzaty Ludniewskiej z funkcji wicestarosty przeprowadzonego na XLIV 

sesji w dniu 22 marca 2022 r. 

Komisja w składzie: 

1. Andrzej Juszczak – przewodniczący komisji, 

2. Piotr Smykliński – członek komisji, 

3. Tomasz Wysoczański – członek komisji. 

Komisja stwierdza, że na 19 radnych uprawnionych do głosowania na sesji obecnych jest  

17 radnych.  

Komisja skrutacyjna stwierdza, że w głosowaniu tajnym udział wzięło 17 radnych. 

W głosowaniu oddano: 

0 głosów nieważnych, 

17 głosów ważnych. 

Za wnioskiem o odwołanie radnej Małgorzaty Ludniewskiej z funkcji wicestarosty oddano 

następującą ilość głosów ważnych. 

„za” – 10, 

„przeciw” – 4, 

„wstrzymujących się” – 3. 

Komisja stwierdziła, że w głosowaniu tajnym, zwykłą większością głosów, w obecności co 

najmniej połowy ustawowego składu Rady, przyjęto wniosek o odwołanie Małgorzaty 

Ludniewskiej z funkcji wicestarosty. 

Karty do głosowania są załącznikiem do niniejszego protokołu. 

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

Podpisy: przewodniczący komisji – Andrzej Juszczak, członek komisji – Piotr Smykliński, członek 

komisji – Tomasz Wysoczański. 

 
Potwierdzenie odbioru kart do głosowania w sprawie odwołania wicestarosty na XLIV sesji w dniu 
22 marca 2022 r. stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 
Protokół komisji skrutacyjnej z głosowania w sprawie wniosku o odwołanie radnej Małgorzaty 
Ludniewskiej z funkcji wicestarosty przeprowadzonego na XLIV sesji w dniu 22 marca 2022 r. 
stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
Karty do głosowania w sprawie wniosku o odwołanie radnej Małgorzaty Ludniewskiej z funkcji 
wicestarosty stanowią załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

 

 Grzegorz Zapytowski przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie 

odwołania Wicestarosty Gorzowskiego. Następnie poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 



19 

 

podjęcia uchwały w sprawie odwołania Wicestarosty Gorzowskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Roman Fraszczyk, Andrzej Juszczak, Rafał Karmelita, Leonard Konieczny, Tadeusz Koper, Roman 

Król, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, Eugeniusz Leśniewski, Jarosław Lewandowicz, 

Zygmunt Mendelski, Piotr Smykliński, Mariusz Śpiewanek, Anna Wichlińska, Tomasz 

Wysoczański, Grzegorz Zapytowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Kail 

NIEOBECNI (2) 

Mieczysław Jaszcz, Małgorzata Ludniewska 

 

 Rada Powiatu Gorzowskiego większością głosów podjęła Uchwałę Nr 236/XLIV/2022  

w sprawie odwołania Wicestarosty Gorzowskiego. 

 

 Grzegorz Zapytowski poinformował, że w związku z odwołaniem Małgorzaty Ludniewskiej 

z funkcji wicestarosty należy powołać nowego wicestarostę. 

 Magdalena Pędziwiatr poinformowała, że chciałaby, aby Rada Powiatu na stanowisko 

wicestarosty powołała osobę kompetentną, która będzie pracować, wspierać działania Powiatu  

i dążyć do jego rozwoju, dlatego proponuje na wicestarostę Panią Magdalenę Nowak obecnego 

naczelnika wydziału Inwestycji, Rozwoju i Spraw Społecznych. Zaprosiła Magdalenę Nowak  

o przybycie na sesję. Podkreśliła, że radni znają Panią Magdalenę Nowak z dotychczasowej pracy. 

 

Magdalena Nowak o godz. 17.45 przybyła na sesję Rady Powiatu Gorzowskiego. 

Grzegorz Zapytowski podkreślił, że aby formalności stało się zadość, zwraca się do radnych 

wnioskodawców o wyrażenie zgody na rozszerzenie porządku obrad o wybór wicestarosty 

gorzowskiego. 

Radni Grzegorz Zapytowski, Eugeniusz Lesniewski, Mariusz Śpiewanek, Andrzej Legan  

i Piotr Smykliński wyrazili zgodę na rozszerzenie porządku obrad. 

 

11. Projekt Uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie wyboru Wicestarosty Gorzowskiego 

 

Głosowano w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Juszczak, Rafał Karmelita, Tadeusz Koper, Roman Król, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej 

Legan, Eugeniusz Leśniewski, Jarosław Lewandowicz, Zygmunt Mendelski, Piotr Smykliński, 

Mariusz Śpiewanek, Anna Wichlińska, Tomasz Wysoczański, Grzegorz Zapytowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Roman Fraszczyk, Andrzej Kail, Leonard Konieczny 

NIEOBECNI (2) 

Mieczysław Jaszcz, Małgorzata Ludniewska 

 

 Rada Powiatu Gorzowskiego przyjęła wniosek starosty gorzowskiego w sprawie 

rozszerzenia porządku obrad o wybór wicestarosty gorzowskiego. 



20 

 

Grzegorz Zapytowski poinformował, że Magdalena Pędziwiatr starosta gorzowski 

zaproponowała kandydaturę Magdaleny Nowak naczelnika wydziału Inwestycji, Rozwoju i Spraw 

Społecznych na stanowisko wicestarosty gorzowskiego. 

 Grzegorz Zapytowski zwrócił się do Magdaleny Nowak, czy wyraża zgodę na 

kandydowanie na funkcję wicestarosty gorzowskiego? 

 Magdalena Nowak poinformowała, że wyraża zgodę na powyższe. 

 Grzegorz Zapytowski – Pani Magdalena Nowak jest nam znana, ale przystępując, do tak 

zaszczytnej funkcji, jaką jest funkcja wicestarosty, prosimy Panią Magdę o powiedzenie kilka słów 

o sobie i o tym co Pani chce tutaj dalej działać. 

 Magdalena Nowak – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Jeśli chodzi o moje 

wykształcenie, ukończyłam studia wyższe na kierunku administracja publiczna i studia wyższe na 

kierunku politologia. Natomiast, jeżeli chodzi o moje doświadczenie zawodowe – jeszcze na 

studiach pracowałam w administracji rządowej – Lubuskim Urzędzie Wojewódzkim, wydział 

Rozwoju Regionalnego, stanowisko ds. planowania przestrzennego, następnie wydział Zarządzania 

Funduszami Europejskimi. Zajmowałam się tam obsługą projektów, a także kontrolą. Byłam 

inicjatorem punktu promocji informacji przy Lubuskim Urzędzie Wojewódzkim w Gorzowie Wlkp. 

Następnie pracowałam w Gminie Lubiszyn na stanowisku związanym z pozyskiwaniem funduszy 

unijnych oraz w Urzędzie Miasta w Strzelcach Kraj. Oprócz tego, od 2007 do 2012 roku, byłam 

wykładowcą w Wyższej Szkole Biznesu w Gorzowie Wlkp. oraz w Fundacji Rozwoju Demokracji 

Lokalnej w Zielonej Górze. Byłam wykładowcą praktykiem. Przedmioty, które wykładałam były 

związane z pozyskiwaniem funduszy unijnych. Była to praca z wnioskiem aplikacyjnym, 

generowanie sprawozdań, wykrywanie nieprawidłowości, polityka programu rozwoju obszarów 

wiejskich. Także byłam wykładowcą na studiach I stopnia w Wyższej Szkole Biznesu.  

W międzyczasie również pracowałam w Wyższej Szkole Biznesu, jako pracownik biurowy. 

Zajmowałam się pozyskiwaniem środków unijnych i rozliczaniem projektów. Byłam, między 

innymi, koordynatorem projektu związanego ze szkolnictwem zawodowym. Projekt obejmował 

powiat gorzowski, powiat strzelecko-drezdenecki, powiat sulęciński i powiat międzyrzecki. Oprócz 

tego zajmowałam się monitoringiem dużego projektu centralnego kierunek studiów „Gospodarka 

przestrzenna” (kierunek studiów realizowany z funduszy unijnych). Od 2015 roku pracuję  

w Starostwie Powiatowym w Gorzowie Wlkp. Początkowo w wydziale komunikacji, następnie na 

stanowisku do spraw zamówień publicznych i inwestycji. Następnie byłam kierownikiem biura 

zamówień publicznych i inwestycji, a obecnie naczelnikiem wydziału Inwestycji, Rozwoju i Spraw 

Społecznych. W międzyczasie, w latach 2005 - 2019 ukończyłam prawie 30 szkoleń związanych  

z funduszami unijnymi, z zamówieniami publicznymi, a także obsługą klienta w urzędzie. Jestem 

mężatką, mam 8 letniego syna Leona. Jeśli Państwo macie jakieś pytania, to proszę. 

 Grzegorz Zapytowski – bardzo proszę Państwa radnych o zadawanie pytań. 

 Radni nie zgłosili żadnych pytań.  

  

1) powołanie komisji skrutacyjnej 

Grzegorz Zapytowski zwrócił się z pytaniem, czy radni, którzy do tej pory pracowali  

w komisji skrutacyjnej, wyrażają zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej przy wyborze 

wicestarosty? 

Radni Andrzej Juszczak, Piotr Smykliński i Tomasz Wysoczański wyrazili zgodę na pracę 

w komisji skrutacyjnej. 

 

Głosowano w sprawie: 

powołania komisji skrutacyjnej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) Roman Fraszczyk, Andrzej Juszczak, Rafał Karmelita, Leonard Konieczny, Tadeusz 

Koper, Roman Król, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, Eugeniusz Leśniewski, Jarosław 
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Lewandowicz, Zygmunt Mendelski, Piotr Smykliński, Mariusz Śpiewanek, Anna Wichlińska, 

Tomasz Wysoczański, Grzegorz Zapytowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Kail 

NIEOBECNI (2) 

Mieczysław Jaszcz, Małgorzata Ludniewska 

 

 Radni powołali komisję skrutacyjną w składzie: Andrzej Juszczak, Piotr Smykliński, 

Tomasz Wysoczański. 

 

2) ustalenie zasad głosowania 

Andrzej Juszczak przedstawił zasady głosowania przy wyborze wicestarosty. Poinformował, 

że: 

1.  wicestarostę wybiera się na wniosek Starosty w głosowaniu tajnym zwykłą większością głosów, 

w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady (art. 27 ust. 3 ustawy z dnia  

5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 528). 

2. Kandydat musi wyrazić zgodę na kandydowanie. 

3. Radni głosują na kartach ostemplowanych pieczęcią Rady Powiatu. 

4. Karta do głosowania zawiera imię i nazwisko kandydata oraz trzy możliwości do wyboru przez 

głosującego: „za”, „przeciw”, „wstrzymuję się”. 

5. Głosowanie odbywa się poprzez wstawienie znaku „x” w jednym z trzech pól. 

6. Głos jest ważny, jeżeli spośród trzech możliwości („za”, „przeciw”, „wstrzymuję się”) została 

wybrana jedna możliwość poprzez jej zakreślenie. 

W każdym innym przypadku głos jest nieważny. 

7. Wicestarostą zostaje wybrany kandydat, który uzyskał zwykłą większość głosów w obecności co 

najmniej połowy ustawowego składu Rady. 

8. W przypadku nie uzyskania przez kandydata wymaganej ilości głosów zarządza się ponowne 

głosowanie. 

 

Grzegorz Zapytowski poddał pod głosowanie zatwierdzenie zasad głosowania przy wyborze 

wicestarosty. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia zasad głosowania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) Roman Fraszczyk, Andrzej Juszczak, Andrzej Kail, Rafał Karmelita, Leonard Konieczny, 

Tadeusz Koper, Roman Król, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, Eugeniusz Leśniewski, 

Jarosław Lewandowicz, Zygmunt Mendelski, Piotr Smykliński, Mariusz Śpiewanek, Anna 

Wichlińska, Tomasz Wysoczański, Grzegorz Zapytowski 

NIEOBECNI (2) 

Mieczysław Jaszcz, Małgorzata Ludniewska 

 

 Rada Powiatu Gorzowskiego jednogłośnie zatwierdziła zasady głosowania przy wyborze 

wicestarosty. 

 
Zasady głosowania przy wyborze wicestarosty stanowią załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 
 

 Grzegorz Zapytowski o godz. 17.50 ogłosił 5 min. przerwę w obradach. 

 Radny Roman Król o godz. 17.50 opuścił sesję Rady Powiatu Gorzowskiego. 

 Grzegorz Zapytowski o godz. 17.55 wznowił obrady. 
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3) przeprowadzenie głosowania i ogłoszenie jego wyników 

Andrzej Juszczak poinformował, że głosowanie zostanie przeprowadzone w ten sposób, iż 

członek komisji skrutacyjnej odczyta nazwisko każdego z radnych. Radny odbierze kartę do 

głosowania, pokwituje jej odbiór i podejdzie do urny wyborczej celem oddania głosu. 

 Wszyscy radni obecni na sesji, na podstawie listy odebrali karty do głosowania, potwierdzili 

ich odebranie i wzięli udział w głosowaniu. 

 

 Andrzej Juszczak odczytał Protokół komisji skrutacyjnej z głosowania w sprawie wyboru 

wicestarosty przeprowadzonego na XLIV sesji w dniu 22 marca 2022 r. 

Komisja w składzie: 

1. Andrzej Juszczak – przewodniczący komisji, 

2. Piotr Smykliński – członek komisji, 

3. Tomasz Wysoczański – członek komisji. 

Komisja stwierdza, że na 19 radnych uprawnionych do głosowania na sesji obecnych jest  

16 radnych.  

Komisja skrutacyjna stwierdza, że w głosowaniu tajnym udział wzięło 16 radnych. 

W głosowaniu oddano: 

0 głosów nieważnych, 

16 głosów ważnych. 

Na kandydata Magdalenę Nowak (nr i seria dowodu osobistego CCI 457860) oddano następującą 

ilość głosów ważnych. 

„za” – 11, 

„przeciw” – 2, 

„wstrzymujących się” – 3. 

Komisja stwierdziła, że w głosowaniu tajnym, zwykłą większością głosów, w obecności co 

najmniej połowy ustawowego składu Rady, dokonano wyboru Magdaleny Nowak na stanowisko 

wicestarosty. 

Karty do głosowania są załącznikiem do niniejszego protokołu. 

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

Podpisy: przewodniczący komisji – Andrzej Juszczak, członek komisji – Piotr Smykliński, członek 

komisji – Tomasz Wysoczański. 

 
Potwierdzenie odbioru kart do głosowania w sprawie wyboru wicestarosty na XLIV sesji w dniu  
22 marca 2022 r. stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 
Protokół komisji skrutacyjnej z głosowania w sprawie wyboru wicestarosty przeprowadzonego na 
XLIV sesji w dniu 22 marca 2022 r. stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 
Karty do głosowania w sprawie wyboru Magdaleny Nowak na stanowisko wicestarosty stanowią 
załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

 

 Grzegorz Zapytowski przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie 

wyboru Wicestarosty Gorzowskiego. Następnie poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia Uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty Gorzowskiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Roman Fraszczyk, Andrzej Juszczak, Rafał Karmelita, Leonard Konieczny, Tadeusz 

Koper, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, Eugeniusz Leśniewski, Jarosław Lewandowicz, 

Zygmunt Mendelski, Piotr Smykliński, Mariusz Śpiewanek, Anna Wichlińska, Tomasz 

Wysoczański, Grzegorz Zapytowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Kail 
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NIEOBECNI (3) 

Mieczysław Jaszcz, Roman Król, Małgorzata Ludniewska 

 

 Rada Powiatu Gorzowskiego większością głosów podjęła Uchwałę Nr 237/XLIV/2022  

w sprawie wyboru Wicestarosty Gorzowskiego. 

 Grzegorz Zapytowski pogratulował Pani Magdalenie Nowak wyboru na stanowisko 

Wicestarosty Gorzowskiego. Podkreślił, że od jutra ciężka praca na rzecz naszych mieszkańców. 

 Magdalena Pędziwiatr złożyła gratulacje Magdalenie Nowak. Podkreśliła, że ważną 

informacją jest to, iż Pani Magdalena Nowak zostaje na stanowisku naczelnika wydziału Inwestycji, 

Rozwoju i Spraw Społecznych i będzie pełnić dwie funkcje, co da Powiatowi Gorzowskiemu 

oszczędności finansowe. Złożyła podziękowanie Andrzejowi Kailowi przewodniczącemu Rady 

Powiatu Gorzowskiego, Annie Górskiej skarbnikowi oraz Małgorzacie Ludniewskiej wicestaroście. 

Podkreśliła, że ten rozdział się skończył i zaczynamy pracować jak dawniej mimo sytuacji, która 

zaistniała. Zawsze dążyliśmy do rozwoju powiatu i proszę wszystkich radnych, o to, żebyśmy dalej 

realizowali to, co mieliśmy w założeniu, po to, aby budować powiat, bo po to nas mieszkańcy 

powiatu gorzowskiego wybrali. 

Grzegorz Zapytowski zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z radnych chciałby jeszcze zabrać 

głos. 

 Radni nie zgłosili się o udzielenie głosu. 

 

12. Zamknięcie XLIV sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. 

 

 Grzegorz Zapytowski o godz. 18.15 zamknął XLIV sesję Rady Powiatu Gorzowskiego. 

         

 

 

 

Przewodniczący Rady  

    Grzegorz Zapytowski 

 

Przygotowała: Anna Grzegolec 

 

 


